
ДО ПРОФ. ДИН ГЕОРГТИ КОЛЕВ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ  

ШУМЕН 

КОПИЕ ДО: 

Г-Н КРАСИМИР КОСТОВ 

КМЕТ НА ОБЩИНА ШУМЕН 

 

П И Т А Н Е 

от д-р Антон Попов - общински съветник  

Относно: Готовността на общинската администрация да предложи и 
реализира механизъм за проследяване на изпълнението на Общински план за 
развитие 2014 г. - 2020 г.  

 

Уважаеми господин Костов,  

Намираме за излишно да мотивираме значението на механизъм за 
проследяване на изпълнението на Общински план за развитие 2014 г. - 2020 г.  

В този смисъл въпросът е: 

Какво възнамерявате да предприемете, за да може Общинският план за 
развитите 2014 г. -2020 г. да присъства в дневния ред на Общински съвет 
Шумен? 

 

С уважение:  

                   / д-р А. Попов/ 

 

Гр. Шумен         

18.05.2015 г.    


